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صبر و شکیبایی آزادگان در دوران اسارت قابل تقديراست

امام جمعه مرند نیز در خطبه های این هفته نماز جمعه مرند با بیان اینکه آزادگان ايثارگران واقعی هستند بيان داشت :

صبر و تحمل رزمندگان در میدانهای جنگ و دوران اسارت قابل تقدیراست

امام جمعه مرند نیز در خطبه های این هفته نماز جمعه مرند با بیان اینکه آزادگان ايثارگران واقعی هستند بيان داشت : صبر و
تحمل رزمندگان در میدانهای جنگ و دوران اسارت قابل تقدیراست.

حجت الاسلام علی نعمت زاده با اشاره به بازگشت قهرمانانه وافتخارآفرين نخستين گروه آزادگان هشت سال دفاع مقدس به
ميهن اسلامي مان درسال ۶۹ اظهار داشت: صبر و تحمل رزمندگان در ميدان های جنگ و دوران اسارت قابل تقدير است.

وی با اشاره به اينكه ظلم و جنايت طاغوت در ايران از مكر وشيطنت آمريكا بوده است، عنوان كرد: فرمايش امام خمينی (ره) كه
فرمودند «آمريكا شيطان بزرگ است» به واقع حق است.

حجت الاسلام نعمت زاده در ادامه گفت: به تاريخ جمهوری اسلامی که نگاه می كنيم همیشه رد پايی ازشيطان بزرگ آمریکا
دیده می شود، آمریکایی ها در کودتای ۲۸ مرداد و همچنین فتنه سال ۸۸ نقش داشتند.

امام جمعه مرند با تاکید بر اینکه تنها راه مقابله با مكر و حيله دشمنان، حمايت از ولايت فقيه و حركت درمسيری است كه مقام
معظم رهبری ترسيم می كنند، اظهار داشت: بايد پشتيبان ولايت فقيه باشيم تا به مملكتمان آسيبی نرسد و بدانيم كه رمز مقابله

با فتنه های دشمنان و استكبار همين پشتيبانی از ولايت فقيه است.
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